
Polaris M Holding organizează
o nouă dezinsecție aeriană la
Mangalia
6 iulie 2024 14:24

Pentru  combaterea  tuturor
insectelor  dăunătoare  şi
periculoase,  o  nouă  dezinsecție
aeriană  va  avea  loc  la  Mangalia,
marți, 9 iulie 2024, în intervalul
orar 05:00-10:00, prin care vor fi
tratate  toate  zonele  verzi  de  pe
raza  oraşului  şi  staţiunilor
aferente.
Împotriva  ţânţarilor,  muştelor,  puricilor,  precum  şi  a
păduchilor, ploşniţelor, gândacilor sau altor dăunătoare se
folosesc  substanțe  insecticide  avizate  de  Inspectoratul  de
Sănătate Publică Bucureşti. Pe această cale, crescătorii de
albine şi crescătorii de viermi de mătase sunt anunțați să îşi
protejeze stupii, respectiv culturile de viermi de mătase, de
substanțele insecticide.
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Până la sfârșitul verii, acțiunile de dezinsecție în aer sunt
programate  din  două  în  două  săptămâni,  în  funcție  de
condițiile meteorologice, astfel încât să nu se favorizeze
înmulțirea  insectelor,  împrăștierea  insecticidelor  din  aer
fiind  mult  mai  eficientă  decât  cea  de  la  sol.  Conform
reglementărilor  în  domeniu,  intervențiile  aviochimice  sunt
mult mai eficiente dacă au loc dimineața, decât cele terestre,
care se pot desfășura și seara sau noaptea.

În cazul în care condiţiile meteo sunt nefavorabile (ploaie,
vânt puternic, etc.) acţiunea se va amâna şi se va desfăşura
la o dată ulterioară care va fi comunicată în timp util.
Reiterăm că Primăria Mangalia, în colaborare cu societatea de
salubrizare Polaris M Holding, a demarat, de la începutul
sezonului estival, mai multe campanii de dezinsecţie aeriană
și  delarvizare  pe  raza  oraşului  și  stațiunilor  din  sudul
litoralului.

Trageri cu muniție de manevră
la Mangalia și Limanu. Iată
ce transmite MApN
6 iulie 2024 14:24
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Reprezentanții  Centrului  de
Perfecționare  Operații  Speciale
Navale  Mangalia  informează
populația  că,  în  perioada
05.07.2024  –  20.08.2024,  vor  fi
efectuate activități de instrucție
și  antrenament  specifice  cu
ambarcațiuni  rapide,  pe  raza
Portului  Militar  Mangalia,  Laguna
Limanu și raioanele de instrucție
din  Marea  Neagră,  cu  trageri
simulate cu muniție de manevră atât
pe timpul zilei, cât și pe timpul
nopții.
Reprezentanții MApN mai precizează că aceste activități vor
crea zgomot specific și pot crea, de asemenea, disconfort în
rândul  populației.  Pe  această  cale,  militarii  din  cadrul
acestei structuri mai subliniază faptul că s-au luat toate
măsurile  necesare  pentru  a  nu  pune  în  pericol  siguranța
populației.



Accident pe strada Portului.
Două  mașini  s-au  ciocnit.
Unul dintre șoferi era beat
6 iulie 2024 14:24

Pe  1  iunlie  2024,  în  jurul  orei
15.30,  polițiști  din  cadrul
Poliției  Municipiului  Mangalia  –
Biroul de Siguranță Rutieră au fost
sesizați cu privire la faptul că pe
strada  Portului  s-a  produs  un
accident rutier (tamponare).
Polițiștii deplasați la fața locului au constatat că impactul
s-a produs între două autoturisme, conduse de doi bărbați.

Aceștia au fost testați cu aparatul etilotest, în cazul unuia
dintre  ei  rezultatul  fiind  0,89  mg/l  alcool  pur  în  aerul
expirat.

Ulterior, șoferul a fost condus la o unitate medicală, pentru
recoltarea  de  probe  biologice,  în  vederea  stabilirii
alcoolemiei  în  sânge.
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(FOTO/VIDEO)  Asociația  de
părinți  de  la  Școala  Gala
Galaction  a  atras  peste
100.000  de  lei  din
sponsorizări
6 iulie 2024 14:24

Asociația  Părinților  Școlii  Gala
Galaction  din  Mangalia  au  reușit
performanța  de  a  strânge,  din
sponsorizări, peste 100.000 de lei.
Cu  această  sumă,  Asociația  a
înlocuit toate băncile din școală,
au achiziționat table inteligente,
dulapuri  individuale,  au  fost
cumpărate catedre noi și premiați
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200 de elevi cu rezultate excelente
la învățătură.
Președintele  asociației,  Mihaela  Popa,  ne-a  declarat  că
“Asociația și conducerea Școlii Gala Galaction au reușit să
ridice standardele învățământului în unitatea noastră, prin
cooptarea  unor  sponsori  care,  la  rândul  lor,  au  droit  să
susțină performanța copiilor prin participarea elevilor la cât
mai multe olimpiade și concursuri naționale și internaționale,
organizate de Ministerul Educației

Vrem  să  le  mulțumim,  pe  această  ale,  societăților  și
persoanelor  fizice  care  au  redirecționat  către  Asociația
Părinților  Gala  Galaction  aceste  sume,  ce  au  ajutat  la
susținerea învățământului în Școala Gala Galaction Mangalia:

SC DEVELOPMENT COSMAD SRL – Cosmin Bociog
SC THE BEST COFFE IN TOWN SRL – Mădălina Bocioc
ETD COMPLET CONSTRUCT SRL – Cosmin Trușcă
EUFORBIA SRL
SOLARIS-ZIMCOM SRL
SC NORDIANA SRL – Nicoleta Sava
I&M POLUX SRL – Adelina Micu
Reprezentat de Micu Adelina
BANCA TRANSILVANIA
SC MIHAI-MOB SRL – Mihai Neghină
SC CREDO COMEX SRL – Maria Popescu
SC NABY MARITIMO SRL – Marcela Moldovan
YSE -TRANS SRL – Isleam Sezghin
Prof. Elena Grădișteanu”



Premii Gala Galaction

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/06/d7a6b63e-348f-4cd9-90c2-b4155035beab.jpeg


Premii Gala Galaction

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/06/73bc9f5c-

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/06/7cc5d317-ac0a-425e-83d0-237ce8c950e5.jpeg
https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/06/73bc9f5c-2629-4a91-affe-6d0d088b3664.mp4


2629-4a91-affe-6d0d088b3664.mp4

(FOTO/VIDEO) A fost inaugurat
al  doilea  hipermarket
Kaufland  la  Mangalia.  Cum
arată magazinul
6 iulie 2024 14:24

Kaufland  va  deschide  mâine,  20
iunie  2024,  cel  de  al  doilea
hipermarket în municipiul Mangalia.
În  cursul  acestei  după  amiezi  a
avut  loc  deschiderea  oficială  a
noului Kaufland, situat pe strada
Oituz.
Managerul  magazinului,  Marinela  Turac  a  declarat  că

„hipermarketul Kaufland are o suprafață de peste 5.000 m2 și un

spațiu de vânzare de peste 2.700 m2.
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Situat pe strada General Vârtejanu, Nr. 1, noul hipermarket
are o suprafață totală de circa 5.000 mp, dintre care peste
2.700 mp sunt destinați spațiului interior de vânzare. Acesta
se  distinge  de  alte  magazine  din  rețea  printr-un  design
inovator și sustenabil, având un acoperiș verde cu o suprafață
de 2765 mp și perete verde din plante agățătoare care acoperă
peste 500 mp, pe două dintre fațadele magazinului. Aceste
elemente  contribuie  la  reducerea  amprentei  de  carbon  a
clădirii,  îmbunătățirea  calității  aerului  și  crearea  unui
mediu plăcut pentru comunitatea locală.

Magazinul se va deschide pentru public joi, 20 iunie, și va
funcționa zilnic între orele 07:30-22:00 de luni până sâmbătă,
și între 08:00-20:00 duminica. Cu ocazia inaugurării, clienții
vor fi întâmpinați în magazin cu promoții speciale la produse
alimentare  și  nealimentare,  în  limita  stocului  disponibil.
Printre produsele aflate la reducere se numără: ceafă de porc
fără  os,  la  21,99  lei/kg,  preț  redus  de  la  29,99  lei,
detergent lichid Lavandera, 4,5 litri, la 45,99 lei, preț
redus de la 73,99 lei, precum și întreaga gamă de accesorii
auto, redusă cu 30%.

Noul hipermarket oferă o varietate de produse pentru toate
gusturile și dispune de raion amplu de legume și fructe, o
vitrină cu servire asistată – cu o lungime de peste 22 de
metri,  brutărie,  produse  congelate,  alimente  de  bază,
dulciuri,  produse  de  drogherie,  băuturi  și  produse
nealimentare. În plus, la punctul Grill din exterior, clienții
pot  găsi  o  gamă  variată  de  mâncăruri  gustoase  și  gata
preparate: pui rotisat, pulpe de pui și specialități precum
crispy  și  nuggets,  dar  și  mici,  ceafă  de  porc,  cabanoși,
cârnați  thuringer,  cartofi  prăjiți,  sosuri  și  băuturi
răcoritoare.

Parcarea dispune de o capacitate totală de 235 locuri, dintre
care  10  sunt  destinate  persoanelor  cu  dizabilități,  10
părinților și 3 locuri cu acces la stația de încărcare a
mașinilor electrice. De asemenea, clienții vor beneficia de



copertine  metalice  pentru  umbrirea  autoturismelor  parcate,
precum și locuri special amenajate pentru biciclete.

Pentru  plata  rapidă  a  cumpărăturilor,  Kaufland  pune  la
dispoziția clienților 14 case de marcat – 8 express, de tip
self check-out, și 6 de tip standard. În plus, noul magazin
din Mangalia va avea implementat și serviciul K-Scan, care
oferă clienților posibilitatea de a scana singuri produsele pe
parcursul vizitei în magazin, pentru o încasare rapidă la casa
de marcat.

În galeria comercială a magazinului, clienții au acces la mai
multe magazine și servicii, precum farmacia Dr. Max, casa de
schimb  valutar  Corsa  Exchange,  băcănia  Coliba  Dobrogeană,
magazinul  de  tip  convenience  Good2Go,  ATM  Multibanko  și
serviciile de coletărie Emag, DPD Curier și Fan Courier.

În  linie  cu  angajamentul  companiei  față  de  protejarea
mediului,  noul  magazin  Kaufland  din  Mangalia  pune  la
dispoziția clienților sisteme de colectare separată, precum:

În interiorul magazinului, clienții vor găsi un automat
de  reciclare,  de  tip  self-service,  unde  pot  recicla
ambalaje în schimbul voucherelor de extra-reducere. Pot
aduce aici și ambalaje din PET, sticlă și metal (cu
volum de până la 3 litri), garanția de 0,50 RON fiind
restituită doar pentru ambalajele cu simbolul „Ambalaj
cu garanție” tipărit pe etichetă.
În  spațiul  special  amenajat  sub  forma  unei  broscuțe
țestoase de la intrarea în magazin, clienții pot aduce
pentru reciclare ambalaje ale produselor de îngrijire
personală sau de curățenie și vor fi recompensați pe loc
cu vouchere de 35% reducere la cumpărarea altor produse
noi, din oferta lunară. Recipientele care pot fi aduse
în acest spațiu de reciclare includ sticlele goale de
plastic de șampon, balsam, gel de duș, cremă de corp, de
față sau de mâini, apă de gură sau de săpun lichid, dar
și  recipiente  goale  de  produse  de  curățenie,  precum



detergenți de haine sau de vase, soluții de curățare a
bucătăriei,  băii,  pardoselii  sau  geamurilor.  Clienții
pot  primi  voucherele  de  reducere  de  la  Biroul  de
Informații  din  magazin.

Kaufland Mangalia
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Kaufland Mangalia

(VIDEO)  Paul  Foleanu,
candidatul  PSD  Mangalia  la
funcţia  de  primar:  „Orașul
suferă,  cetăţenii  sunt
trişti,  iar  vârstnicii,

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/06/photo_2024-06-19_14-13-02-2.jpg
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-mangalia-la-functia-de-primar-orasul-sufera-cetatenii-sunt-tristi-iar-varstnicii-singuri-principalul-meu-deziderat-este-sa-schimb-in-bine-mangalia/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-mangalia-la-functia-de-primar-orasul-sufera-cetatenii-sunt-tristi-iar-varstnicii-singuri-principalul-meu-deziderat-este-sa-schimb-in-bine-mangalia/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-mangalia-la-functia-de-primar-orasul-sufera-cetatenii-sunt-tristi-iar-varstnicii-singuri-principalul-meu-deziderat-este-sa-schimb-in-bine-mangalia/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-mangalia-la-functia-de-primar-orasul-sufera-cetatenii-sunt-tristi-iar-varstnicii-singuri-principalul-meu-deziderat-este-sa-schimb-in-bine-mangalia/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-mangalia-la-functia-de-primar-orasul-sufera-cetatenii-sunt-tristi-iar-varstnicii-singuri-principalul-meu-deziderat-este-sa-schimb-in-bine-mangalia/


singuri.  Principalul  meu
deziderat este să schimb în
bine Mangalia!”
6 iulie 2024 14:24

În cadrul unei emisiuni, candidatul PSD
Mangalia  la  funcţia  de  primar,  Paul
Foleanu  s-a  descris  ca  o  persoană
iubitoare  a  locului  natal,  născută,
crescută  în  Mangalia,  oraş  în  care  şi
profesează ca avocat.
„Municipiul Mangalia este foarte important pentru mine, pentru
că aici trăiesc.

Am intrat în competiţia electorală, deoarece Mangalia suferă,
nu mai este ce a fost odată, oraşul este trist, iar oamenii,
foarte nemulţumiţi.

Am  decis  să  candidez  pentru  copiii  mei,  pentru  copiii
Mangaliei, care, din păcate, au luat drumul străinătăţii.

Candidez  pentru  vârstnicii  din  Mangalia  care  suferă  de
singurătate, cărora nu le mai deschide nimeni uşa. Doresc să
le alin suferinţa şi am proiecte pentru a realiza acest lucru.

Candidez pentru tinerii din Mangalia, care trebuie să aibă

https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-mangalia-la-functia-de-primar-orasul-sufera-cetatenii-sunt-tristi-iar-varstnicii-singuri-principalul-meu-deziderat-este-sa-schimb-in-bine-mangalia/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-mangalia-la-functia-de-primar-orasul-sufera-cetatenii-sunt-tristi-iar-varstnicii-singuri-principalul-meu-deziderat-este-sa-schimb-in-bine-mangalia/
https://editiadesud.ro/video-paul-foleanu-candidatul-psd-mangalia-la-functia-de-primar-orasul-sufera-cetatenii-sunt-tristi-iar-varstnicii-singuri-principalul-meu-deziderat-este-sa-schimb-in-bine-mangalia/
https://editiadesud.ro/tag/paul-foleanu/
https://editiadesud.ro/tag/paul-foleanu/


locuri de muncă, bine plătite la ei în oraş, nu în străinătate
sau alte oraşe ale ţării.

Principalul meu deziderat este să schimb în bine Mangalia! Să
readuc Mangaliei şi cetăţenilor ei mândria că trăiesc într-un
oraş  – staţiune faimos, cum era cândva.

În urmă cu mai bine de 12 ani, când spuneai că eşti din
Mangalia, toată lumea ne invidia, asociau oraşul cu marea, cu
Festivalul Callatis şi celelelalte evenimente celebre.

Cetăţenii erau veseli, acum, văd doar tristeţe şi dezamăgire
în ochii lor. Astăzi, suntem unde suntem. Voi milita, împreună
cu tinerii, adulţii şi pensionarii din oraş astfel ca Mangalia
să  redevină  oraşul-staţiune  cu  cei  mai  mulţi  turişti,  cu
locuitori liniştiţi care să ducă un trai decent”.

Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro

CMF 21240002

Pe aceeași temă:

(FOTO)  Candidatul  PSD  Mangalia,  Paul  Foleanu:  „Copiii
Mangaliei merită locuri de joacă sigure şi atractive, nu
minciunele servite de primarul liberal!”

Leonard Nicolăina, candidatul
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USR Mangalia pentru consiliul
local: „Singura promisiune pe
care  o  fac  este  că  mă  voi
lupta  din  răsputeri  cu  cei
care  nu  vor  dezvoltarea
orașului!”
6 iulie 2024 14:24

Semiran Abdurefi, candidatul USR Mangalia
pentru  Primărie,  îl  prezintă,  azi,  pe
Leonard Nicolăina:
„Am intrat în politică și tot ce mi-am dorit a fost să am cu
cine  să  împărtășesc  aceleași  convingeri  și  principii.  Și
oricât  de  obositoare  și  inegală  în  forțe  ar  fi  lupta  cu
partidele vechi și putred de corupte (oameni puși în funcții
aserviți  politic,  resurse  financiare,  troli,  interese
personale și de grup), mă simt norocoasă să am colegi integri,
fără clopoței de coadă, onești și combativi.

Nu mai găsești astfel de oameni, vedeți cum celelalte partide
se agregă doar în preajma alegerilor, apoi dispar 4 ani, de
mult ce le pasă de oraș și de cetățenii lui…
Colegii mei sunt constanți și rezilienți în lupta lor înca din
2018,  sunt  tot  în  USR,  nu  altundeva!  Asta  înseamnă
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CORECTITUDINE  și  nu  oportunism!”

Votați oameni că Leonard Nicolăina!”
„Mă numesc Leonard Nicolăina, comandant de cursă lungă, am 61
ani, căsătorit de 36 ani și sunt „dublu bunic”.

Decizia de a mă implica în politică nu a fost greu de luat, și
așa ar trebui să fie pentru oricine dorește să schimbe ceva în
viața Mangaliei și a cetațenilor ei. Politica, prin cei aleși
să ne reprezinte, este prezentă în fiecare aspect al vieții
noastre de zi cu zi. Cine simte asta e imposibil să mai stea
deoparte indiferent și inactiv .

Candidez pentru Consiliul Local Mangalia din partea USR și
daca voi fi ales…… aici ar fi urmat o serie de promisiuni fără
acoperire, dacă aș fi candidat din partea partidelor care își
băț joc de noi de 35 de ani.

Singura promisiune pe care o fac este că mă voi lupta din
răsputeri cu cei care nu vor dezvoltarea orașului și o viață
mai bună pentru cetățenii lui.

Fără falsă modestie, sunt un caracter incoruptibil atât pe
plan financiar cât și pe cel intim (nu dețin niciun „elefant”
prin dulap), calitate pe care o consider esențială pentru cei
care vor să se pună în slujba cetății și cetățeanului.

Cu alte cuvinte, nu pot fi „agățat” cu nimic și/sau convins să
militez,  că  și  consilier,  în  detrimentul  Mangaliei  și  în
folosul vreunei persoane sau al vreunui grup de interese de
mafioți locali.

Voi fi ochii, urechile și vocea voastră în CL Mangalia, acolo
unde se iau decizii care ne afectează pe toți, acolo unde de
zeci de ani se sifonează banii publici, îmbogățind primari,
rude  de  primari  și  clientelă  de  partid,  bani  care  ar  fi
trebuit  să  fie  cheltuiți  pentru  dezvoltarea  orașului  și
implicit pentru noi, cetățenii lui.”

https://editiadesud.ro/tag/leonard-nicolaina/


Comandat de Uniunea Salvați România,
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CUI mandatar financiar coordonator: 41240005

Pe aceeași temă:

Lucian Vișa, candidatul USR pentru Consiliul Local Mangalia:
„Încrederea oamenilor NU se câștigă cu pachete sau torturi.
Se câștigă cu muncă și perseverență!”

Semiran Abdurefi, candidatul USR pentru Primăria Mangalia:
„Cristian Radu taie 20 de hectare din Pădurea Comorova pentru
a amenaja un așa zis parc de 7 hectare!”

Semiran Abdurefi: „Așa cum am PROMIS, drumul vechi, care
leagă  Limanu  de  Mangalia  a  fost  preluat  de  CJC.  Va  fi
reabilitat și asfaltat”

Cristian  Radu  are  sabia
deasupra  capului.  Începerea
judecății  în  dosarul  de
corupție  ce-l  vizează  este
iminentă
6 iulie 2024 14:24
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Astăzi,  judecătorii  Curții  de  Apel
Constanța  au  amânat  pentru  data  de  13
iunie pronunțarea cu privire la excepția
pe  care  a  invocat  o  în  aceasta  etapa
procesuală.
Reamintim faptul că din august 2023 până în prezent, primarul
Cristian Radu, care are calitate de inculpat pentru săvârșirea
a 95 de fapte/acte materiale, cu un prejudiciu adus bugetului
local de peste 3 milioane de euro, a tergiversat dosarul,
invocând diverse motive de amânare a cauzei.

La  ultimul  termen,  Cristia  Radu,  prin  avocat,  a  invocat
excepția necompetentei materiale și funcționale a procurorului
care a realizat urmărirea penală, reclamând faptul că acesta
nu ar avea vechimea de 6 ani prevăzută de lege.

Drept urmare, primarul, într-o încercare disperata, de a mai
lungi  dosarul,  a  solicitat  anularea  tuturor  actelor  de
urmărire penala și reluarea de la zero a cercetărilor.

Surse judiciare ne-au declarat faptul că amânarea pronunțării
la data de 13 iunie cu privire la excepția invocata de către
primar nu se traduce decât prin soluția respingerii acesteia.

Consecința respingerii excepției?

Dispunerea  de  către  președintele  completului  a  începerii
judecații.

Și cum prejudiciul produs este mare, șansele că primarul să



scape fară condamnare sunt extrem de reduse spre inexistente.

Ce  înseamnă  acest  lucru?  Că  indiferent  de  rezultatul
alegerilor, Cristian Radu în cazul unei condamnări, nu vă mai
putea continua mandatul, asta dacă ar și câștiga pe 9 iunie.

Sursa foto: Facebook

Pe aceeași temă:

Primar  bogat,  primar  „sărac”.  Cum  s-au  transformat
declarațiile de avere ale primarului Radu în ultimii trei ani

Acuzat de DNA de fapte de corupție, primarul Cristian Radu a
cerut anularea actelor procurorului. A motivat că acesta nu
are… vechimea necesară în funcție!
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Av.  Elena  Cerchez,  candidat
la Consiliul Local din partea
PSD:  „Puterea  şi  unitatea
echipei  noastre  vor  aduce
schimbarea în Mangalia!”
6 iulie 2024 14:24

Avocat  din  anul  noiembrie  2004,  Elena
Cerchez  candidează  pentru  un  loc  în
Consiliul Local Mangalia din partea PSD
Mangalia.

Aţi intrat de curând în politică. Ce v-a determinat să
faceţi acest pas deloc simplu?

Atmosfera  tristă  a  oraşului  în  care  m-am  născut,  lipsa
acestuia de vlagă, de energie, m-au determinat să intru în
politică.

Mai exact, ce vă nemulţumeşte?

Aspectul  învechit  al  oraşului,  lipsa  locurilor  de  muncă,
plecarea unui număr foarte mare de cetăţeni tineri şi maturi
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în străinătate, în căutarea unui trai mai bun, infrastructura
care lasă de dorit, lipsa evenimentelor şi a posibilităţilor
de distracţie.

Ce soluţii ar exista pentru redresarea oraşului?

Reanimarea  turismului,  domeniu  de  care  depinde  întreg
municipiul. Suntem, teoretic, bogaţi, avem şase staţiuni de
interes naţional care ne-ar fi putut aduce sume uriaşe de bani
la buget şi zeci de mii de turişti.

Din păcate, însă staţiunile au rămas încremenite în timp,
agenţii  economici  şi  comercianţii  nu  sunt  stimulaţi,
sprijiniţi,  ci,  dimpotrivă,  sunt  împovăraţi  cu  taxe  şi
impozite exagerat de mari.

Dispariţia evenimentelor de anvergură, care au făcut, cândva,
Mangalia  cunoscută  atât  în  ţară,  cât  şi  în  străinătate
(Festivalul  Callatis,  Liberty  Parade,  Lumină  de  la  Malul
Mării, Zile şi Nopţi de Literatură etc.), lipsa trotuarelor
din staţiuni, drumurile distruse, clădirile dezafectate, toate
duc  la  activităţi  turistice  de  scurtă  durată,  cu  puţini
turişti  care  pleacă  cu  un  gust  amar,  preferând  alte
destinaţii,  cum  ar  fi  Bulgaria,  Grecia  şi  Turcia.

Apoi, se pot crea locuri de muncă prin atragerea şi stimularea
investitorilor  care,  cu  siguranţă,  şi-ar  dori  să  deschidă
afaceri în zona noastră.

Din  perspectiva  profesiei  de  avocat,  care  sunt
situaţiile mai puţin plăcute pe care le întâlniţi cel
mai frecvent?

Am constatat cu tristeţe faptul că numărul divorţurilor este
într-o continuă creştere. Iar această statistică sumbră o pun
pe seama plecării unuia dintre soţi să lucreze în străinătate,
deoarece la Mangalia, salariile sunt departe de a  asigura un
trai decent. În plus, locuri de muncă nu există, multe unităţi
închizându-şi porţile din cauza taxelor mari şi a scăderii
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puterii de cumpărare. Astfel, distanţa, comunicarea tot mai
limitată, duc la destrămarea multor familii, iar cei care au
cel mai mult de suferit sunt copiii.

Ce v-aţi propus să realizaţi în calitate de consilier
local? 

Împreună cu echipa din care fac parte, ne vom îndrepta atenţia
în primul rând către cetăţeni, indiferent de statut, venit,
etnie.

Vom veni în sprijinul celor cu posibilităţi materiale reduse.

Vom  accesa  fonduri  europene  pentru  infrastructură,  pentru
drumuri,  trotuare  atât  în  oraş,  cât  şi  în  staţiuni.  Vom
relansa evenimentele care ne-au făcut cunoscuţi în ţară şi în
străinătate.

Vom încuraja agenţii economici să se dezvolte, îi vom ajuta pe
cei  cu  activităţi  turistice  să  atragă  cât  mai  mulţi
vizitatori.

Vom fi partenerii de dialog ai tuturor. Mangalia merită să
redevină un oraş apreciat, atractiv, liniştit şi dezvoltat,
pentru că potenţial există din plin.

Spuneţi-ne câteva lucruri despre dumneavoastră

Sunt şi consilier în cadrul Consiliului Baroului, de aceea mă
implic în rezolvarea problemelor colegilor şi a profesiei în
general. Îmi place să fac sport, să citesc şi să călătoresc,
doar  că  acest  din  urmă  hobby  îl  practic  destul  de  rar,
deoarece programul încărcat nu-mi permite.

Dacă  voi  ajunge  consilier  în  cadrul  Consiliului  Local
Mangalia,  voi  sprijini  toate  proiectele  de  interes  local
pentru oraşul meu natal. Puterea şi unitatea echipei noastre
vor aduce schimbarea în Mangalia.

Schimbare de care Mangalia are, în prezent, mare nevoie.
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Comandat de Partidul Social Democrat, filiala Constanța

Executat de SC News Edit Media SRL, portal www.editiadesud.ro
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Pe aceeași temă:

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

Primarul  Cristian  Radu  s-a  ales  cu  plângere  din  partea
candidatului PSD Mangalia, Paul Foleanu pe motiv că încalcă
legea electorală!

(VIDEO) Paul Foleanu, candidatul PSD la Primăria Mangalia:
„Ne angajăm să producem SCHIMBAREA. Mangalia va fi cel mai
frumos oraș stațiune din România”

Noi suntem pregătiți de schimbare! Voi ce alegeți pe 9 iunie?
Paragină sau schimbare?

 

Consilierul local Linica Stan
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a  pierdut  procesul  cu  ANI.
Decizia nu este definitivă
6 iulie 2024 14:24

Consilierul  local  din  Mangalia  Linica
Stan  a  pierdut  procesul  cu  Agenția
Națională  de  Integritate,  la  Curtea  de
Apel Constanța.
Pe  12  februarie  2024,  Linica  Stan  contesta  Raportul  de
evaluare nr. 16468/G/II/13.04.2023, prin care ANI arăta că „în
calitate de consilier local a participat la deliberarea și
adoptarea unor Hotărâri ale C.L. prin care au fost alocate
sume de bani din bugetul local către o asociaţie de utilitate
publică.

Printre membrii fondatori ai acestei Asociații se află și o
organizație al cărei președinte este persoana evaluată, precum
și o societate la care soțul și fiul acesteia, dețin calitatea
de  unic  asociat  și  administrator.  Prin  adoptarea  acestor
Hotărâri ale C.L. s-a  creat un avantaj patrimonial pentru
aceste două entități.

Persoana evaluată a încălcat astfel prevederile art. 70 din
Legea  nr.  161/2003,  coroborate  cu  prevederile  art.  228,
alin.(1), lit. a), b) și f)  din O.U.G. nr. 57/2019.”

Iată soluția dată de judecătorii Curții de Apel:
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Soluția pe scurt: Respinge acțiunea ca nefondată. Cu drept de
recurs în termen de 15 zile de la comunicare. Recursul se
depune la Curtea de Apel Constanța. Pronunțată prin punerea
soluției  la  dispoziția  părților  de  către  grefa  instanței,
astăzi, 14.05.2024.

Notă: art. 70 din Legea nr. 161/2003 – „prin conflict de
interese se înțelege situația în care persoana ce exercită o
demnitate  publică  sau  o  funcție  publică  are  un  interes
personal  de  natură  patrimonială,  care  ar  putea  influența
îndeplinirea cu obiectivitate a atribuțiilor care îi revin
potrivit Constituției și altor acte normative”.

Pe aceeași temă:

Agenția  Națională  de  Integritate  a  constatat  starea  de
incompatibilitate a consilierului PNL Linica Stan

ATENȚIE!  Mâine  are  loc  o
acțiune  de  dezinsecție
deasupra  Mangaliei  și
stațiunilor
6 iulie 2024 14:24
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Primăria Municipiului Mangalia anunță că
va demara marți, 14 mai, a.c., începând
cu ora 07:00, o acţiune aviochimică de
delarvizare, în Mangalia și stațiuni.
Vor fi tratate zonele umede, bălţile şi lacurile de pe raza
oraşului  şi  staţiunile  aferente  pentru  distrugerea  şi
prevenirea dezvoltării stadiilor larvare ale unor insecte.

În cazul în care condițiile meteorologice sunt nefavorabile,
acțiunea de dezinsecție se amână pentru o dată ulterioară,
care va fi comunicată în timp util.

A  fost  înregistrată  prima
candidatură  la  funcția  de
primar al Mangaliei
6 iulie 2024 14:24

La  Biroul  Electoral  de  Circumpscripție
Mangalia  a  fost  înregistrată,  astăzi,
prima  candidatură  pentru  fotoliul  de
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primar al municipiului.
Este vorba despre actualul primar al municipiului, Cristian
Radu.

A  fost  înregistrată,  totodată,  și  lista  candidaților
Partidului Național Liberal la Consiliul Local Mangalia.

ATENȚIE! Astăzi și mâine se
întrerupe furnizarea energiei
electrice  în  Mangalia  și
Limanu
6 iulie 2024 14:24

Mai  multe  localități  din  sudul
litoralului vor rămâne astăzi și mâine,
23-23  aprilie  2024,  fără  enerie
electrică, în urma unor lucrări realizate
pentru a asigura capacitatea rețelei de a
funcționa  și  alimenta  clienții  în  bune

https://editiadesud.ro/atentie-astazi-si-maine-se-intrerupe-furnizarea-energiei-electrice-in-mangalia-si-limanu/
https://editiadesud.ro/atentie-astazi-si-maine-se-intrerupe-furnizarea-energiei-electrice-in-mangalia-si-limanu/
https://editiadesud.ro/atentie-astazi-si-maine-se-intrerupe-furnizarea-energiei-electrice-in-mangalia-si-limanu/
https://editiadesud.ro/atentie-astazi-si-maine-se-intrerupe-furnizarea-energiei-electrice-in-mangalia-si-limanu/


condiții.
Marți, 23 aprilie 2024:

localitatea  2  Mai,  cu  Port  ROMNED  –  2  Mai,  Statia
Callatis – GAZ;
localitatea  Vama  Veche,  cu  Hotel  Elektra,  strada
Nucilor, Politia Frontiera Punct Trecere Frontiera Vama
Veche,  Magazine  Frontiera,  sistem  monitorizare  Trafic
CNAIR Vama Veche, statii Pompare – RAJA Vama Veche si 2
Mai – întrerupere totalã – în intervalul 08:30 – 11:30

Miercuri, 24 aprilie 2024:

Municipiul  Mangalia,  cu  strazile:  1  Mai  şi  General
Boierescu – întrerupere parƫialã: 08:30 – 16:30

La nouă ani de la preluarea
sa  de  la  RADEF,
Cinematograful Pescăruș intră
în reabilitare. Ce transmite
Primăria Mangalia
6 iulie 2024 14:24
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COMUNICAT DE PRESĂ

Primăria Municipiului Mangalia a demarat
lucrările la proiectul de reabilitare și
modernizare  a  fostului  Cinematograf
„Pescăruș”, preluat de la RADEF „România
Film”,  într-o  stare  avansată  de
degradare.
După  realizarea  expertizelor  tehnice  și  a  proiectelor  de
modernizare, Primăria a depus cereri de finanțare atât pe
programe guvernamentale, prin CNI, cât și pe axe de finanțare
cu  fonduri  europene.  În  prezent,  proiectul  revitalizării
fostului cinematograf se află în evaluare la CNI, urmând să se
aloce sursele de finanțare, prin Hotărâre de Guvern.

În  cadrul  acestui  program,  se  finanțează  amenajările
interioare, dotările sălii de cinema, precum și instalațiile
aferente  pentru  reluarea  funcționării  ciematografului,  în
cadrul Direcției de Cultură și Sport a Primăriei Mangalia.

Potrivit reprezentanților primăriei, au început consolidarea
și reabilitarea clădirii, iar toate dotările și amenajările
interioare  ar  urma  să  fie  realizate  prin  finanțare
guvernamentală.

Lucrările de reabilitare și consolidare a clădirii vor fi gata
până  la  sfârșitul  verii,  iar  în  acest  timp,  autoritățile
locale vor finaliza demersurile privind obținerea finanțării
pentru dotări și instalații de proiecție film.

Prezentare Pescarus

Pe aceeași temă:

„Cioplit”,  anul  trecut,  cu  buldozerul,  Cinematograful
”Pescăruș” va fi reabilitat cu finanțare de la CNI
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Saga Cinematografului “Pescăruș” continuă: a fost aprobată
reabilitarea sa cu 2 milioane de euro!

Cinematograful Pescăruş şi Grădina Farul, de doi ani în…
„conservare”!

(FOTO)  Cum  a  reușit  doamna
Stănica din Dulcești să își
ducă pasiunea pentru flori la
rangul  de  artă.  Într-un
adevărat colț de rai, cultivă
hectare de lalele și narcise
albe
6 iulie 2024 14:24

Un  colț  de  rai  despre  care  nu  mulți

https://editiadesud.ro/saga-cinematografului-pescarus-continua-a-fost-aprobata-reabilitarea-sa-cu-2-milioane-de-euro/
https://editiadesud.ro/saga-cinematografului-pescarus-continua-a-fost-aprobata-reabilitarea-sa-cu-2-milioane-de-euro/
https://editiadesud.ro/cinematograful-pescarus-si-gradina-farul-de-doi-ani-in-conservare/
https://editiadesud.ro/cinematograful-pescarus-si-gradina-farul-de-doi-ani-in-conservare/
https://editiadesud.ro/foto-cum-a-reusit-doamna-stanica-din-dulcesti-sa-isi-duca-pasiunea-pentru-flori-la-rangul-de-arta-intr-un-adevarat-colt-de-rai-cultiva-hectare-de-lalele-si-narcise-albe/
https://editiadesud.ro/foto-cum-a-reusit-doamna-stanica-din-dulcesti-sa-isi-duca-pasiunea-pentru-flori-la-rangul-de-arta-intr-un-adevarat-colt-de-rai-cultiva-hectare-de-lalele-si-narcise-albe/
https://editiadesud.ro/foto-cum-a-reusit-doamna-stanica-din-dulcesti-sa-isi-duca-pasiunea-pentru-flori-la-rangul-de-arta-intr-un-adevarat-colt-de-rai-cultiva-hectare-de-lalele-si-narcise-albe/
https://editiadesud.ro/foto-cum-a-reusit-doamna-stanica-din-dulcesti-sa-isi-duca-pasiunea-pentru-flori-la-rangul-de-arta-intr-un-adevarat-colt-de-rai-cultiva-hectare-de-lalele-si-narcise-albe/
https://editiadesud.ro/foto-cum-a-reusit-doamna-stanica-din-dulcesti-sa-isi-duca-pasiunea-pentru-flori-la-rangul-de-arta-intr-un-adevarat-colt-de-rai-cultiva-hectare-de-lalele-si-narcise-albe/
https://editiadesud.ro/foto-cum-a-reusit-doamna-stanica-din-dulcesti-sa-isi-duca-pasiunea-pentru-flori-la-rangul-de-arta-intr-un-adevarat-colt-de-rai-cultiva-hectare-de-lalele-si-narcise-albe/
https://editiadesud.ro/foto-cum-a-reusit-doamna-stanica-din-dulcesti-sa-isi-duca-pasiunea-pentru-flori-la-rangul-de-arta-intr-un-adevarat-colt-de-rai-cultiva-hectare-de-lalele-si-narcise-albe/


localnici din zonă știu se află în satul
Dulcești. Pe câteva mii de metri pătrați
și în mai multe sere, o doamnă inimoasă
și îndrăgostită de ceea ce este frumos,
cultivă  lalele,  narcise  albe,  crini
imperiali,  dar  și  trandafiri  și  plante
aromatice. Pe care le vinde, în fiecare
week-end,  în  oborul  duminical  de  la
Mangalia.
Îndrăgostită de flori a fost de când se știe, însă pasiunea
doamnei  Stănica  Popovici  din  Dulcești  s-am  transformat  în
artă. Primăvara, colțul de rai de la Dulcești, este plin de
culoare și miros: lalele, narcise, crini, trandafiri și sute
de pomi fructiferi, înfloriți, fac din livada doamnei Stănica
o oază de liniște și frumos.
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Doamna  Stănica  a  lucrat  16  ani  în  Italia:  și-a  lăsat
gospodăria în urmă, pentru a îngriji, la fel ca ale mii de
badante, bătrânii altora. S-a întors acasă în urmă cu cinci
ani  și,  cu  agoniseala  din  Italia,  a  reușit  să  își
îndeplinească  visul.

„Într-o  perioadă  în  care  nu  reușeam  să  vindem  merele  din
livadă, mi-am făcut eu o socoteală: să fac lichior din mere,
pentru doamne. Am luat 25 de butoaie, de 300 de litri, mi-am
făcut eu socotelile mele, că o să câștig ceva bani.

Până la urmă, am renunțat. Am vândut din butoaie, pe altele
le-am dat la schimb, pe bulbi. Eu am avut șase hectare pline
cu lalele. În Italia am cunoscut doi vârstnici, la care ma
duceam în timpul liber, să îi ajut la treabă și drept plată
îmi dădeau bulbi. I-am plantat, aici, în Dulcești, dar, la un
moment dat, am renunțat la ei, am arat și am pierdut mulți.

Apoi, în Franța, unde am muncit o perioadă, am găsit o doamnă
care mi-a spus că are un cumnat care, în schimbul butoaielor
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pe care le mai aveam, vrea să îmi dea bulbi. Și, așa, mi-au
fost aduși sacii cu bulbi acasă. Bulbii pe care îi vedeți
înfloriți acum”.

Povestea narciselor își are rădăcinile chiar în Dulcești: „O
vecină m-a rugat să îi vând la piață narcisele din curte. Când
am văzut că se vând, mi-am spus că vreau să am și eu. Am tot
căutat albe, până am găsit o doamnă de la Bacău, care mi-a
vândut 30 de kilograme. Apoi, am mai luat 80 de kilograme,
pentru ca, într-un final, să cumpăr o tonă”.

În același colț de rai, doamna Stănica a plantat și crini
imperiali: a investit 50.000 de lei, iar în serele imense în
care  muncește,  non-stop,  pregătește  plantele  aromatice:
rozmarin,  măghiran,  oregano…  De  fapt,  cam  toate  plantele
aromatice care există pe piața europenă, în general.

Pe lângă sere, doamna Stănica mai are și câteva hectare de
pomi,  mai  ales  meri,  care,  zilele  acestea  sunt  toți,  în
floare.

Dacă și voi sunteți pasionați de horticultură ca și ea sau,
pur și simplu, vreți să cumpărați plante aromatice – pentru
care veți primi, cu siguranță, sfaturi de îngrjire, o găsiți
la fiecare sfârșit de săptămână în Oborul din Mangalia.

https://editiadesud.ro/tag/dulcesti/


https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/04/photo_14_2024-04-15_08-50-37.jpg


https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/04/photo_2024-04-15_10-40-19.jpg


 

https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/04/photo_6_2024-04-15_08-50-37.jpg


https://editiadesud.ro/wp-content/uploads/2024/04/photo_1_2024-04-15_08-50-37.jpg


Florile de la Dulcești
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Decizii  noi  cu  privire  la
soarta  Şantierului  Naval
Damen ar putea fi luate în
şedinţa AGA de la sfârşitul
lunii
6 iulie 2024 14:24

La  data  de  29  aprilie  2024,  este
convocată o nouă şedinţă AGA DSMa, iar
unul dintre punctele de pe ordinea de zi
va fi „Luarea la cunoştinţă de situaţia
curentă  a  companiei,  potenţiale
consecinţe şi viitorul şantierului Naval
Damen Mangalia, a precizat pentru Ediţia
de  Sud  liderul  Sindicatului  Liber
„Navalistul”, Laurenţiu Gobeajă.
Domnia sa ne-a mai spus că în această perioadă se pregăteşte
documentaţia pentru ofertarea mai multor proiecte potenţiale
atât pentru construcţii noi, cât şi reparaţii şi reconversii
de nave.
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„Din păcate acum situaţia este un pic mai complicată, deoarece
aprobarea  bugetului  înseamnă  şi  o  aprobare  a  execuţiei
bugetare, deoarece noul buget include şi pierderile. Damen a
solicitat aproximativ 500 milioane euro, dar din această sumă
doar o parte reprezintă datoriile şantierului către compania
respectivă,  restul  fiind  penalităţi  de  întârziere  şi
prejudiciu de imagine. Din păcate, nu s-a ajuns la un consens
între cei doi acţionari parteneri şi litigiul va fi clarificat
la Curtea de Arbitraj de la Paris.

În ceea ce priveşte personalul, până când nu primim notificare
scrisă nu are loc nicio concediere. Am înţeles că directorii
doresc să găsească soluţii pentru ca să plece foarte puţini
dintre angajaţi. De altfel, câteva zeci de angajaţi lucrează
în acest moment temporar la şantierul naval din Tulcea, iar
peste 100 de angajaţi vor lucra la proiectele de mentenanţă a
navelor ce aparţin Forţelor Navale Române”.

Dumitru  Bădrăgan  (PER):  Îl
sustinem  pe  candidatul
Menabit  Ozghiun  la  Primăria
Mangalia
6 iulie 2024 14:24
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Dumitru  Bădrăgan,  liderul  Partidului
Ecologic  Român,  filiala  Constanța,  a
anunțat că formațiunea sa îl va susține,
la Mangalia, pe Ozghiun Menabit.
Dumitru  Bădrăgan  a  postat,  pe  pagina  sa  de  socializare,
următorul mesaj:

„Ce putem face în legătură cu situația din Mangalia?

Noi,  Partidul  Ecologist  Român,  îl  sustinem  pe
candidatul Ozghiun Menabit  la Primăria Mangalia, dezvoltam
Proiectul Alianței Electorale Locale “Noi Suntem Mangalia”!

În  urma  analizei,  a  experiențelor  prin  care  am  trecut,  a
situației care de 12 ani este într-un ciclu repetitiv și a
stagnării locale, ne-am hotărât că cel mai înțelept lucru este
să îl susținem pe candidatul Ozghiun Menabit  la Primăria
Mangalia.

Deoarece apreciem foarte mult lupta depusă de-a lungul anilor
de către Ozzy, suntem inspirați, optimiști și increzatori 
văzând  eforturile  și  acțiunile  prin  care  Ozzy  a  susținut
cetățenii Mangaliei pană în prezent.

Ce vrem sa facem mai concret?

Dezvoltăm Alianța Electorală Locală ”Noi Suntem Mangalia” în
care susținem la Primăria Mangaliei pe Menabit Ozghiun, iar la
Consiliul  Local  cu  listă  comună  proiectul:  ”10  Pentru
Mangalia”.

În Alianța Electorală Locală sunt invitate atat partidele cât
și OAMENII și Organizațiile non-profit din orașul Mangalia.

Dorim  deblocarea  orașului  din  stagnarea  activităților
recreaționale  și  cea  economică.

Luptam pentru dezvoltare economică a orașului, astfel încât
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tinerii  și  familiile  să  beneficieze  de  oportunități
educaționale  și  financiare  în  Mangalia.

Suntem de părere că Oamenii trebuie sa spere, sa trăiască
intr-un oraș liber și să zâmbească!

Avem nevoie de ajutorul TĂU la schimbare, vino în Alianță
alături de noi!

Grăbește-te,  termenul-limită  de  înscriere  în  alianță  este
duminică 14 aprilie”.

Pe aceeași temă:

Uniunea Democrată Tătară anunță că susține candidatura lui
Ozghiun Menabit la fotoliul de primar al Mangaliei

Luptătoarea  olimpică  Andreea
Beatrice Ana din Mangalia s-a
calificat  pentru  Jocurile
Olimpice de la Paris
6 iulie 2024 14:24
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Federația Română de Lupte a anunțat, pe
pagina  sa  de  socializare,  că  sportiva
Andreea  Beatrice  Ana  din  Mangalia  s-a
calificat pentru Jocurile Olimpice de la
Paris.
Tânăra este prima sportivă care se alătură Lotului Feminin, la
categorie 53 de kilograme.

Sportiva  noastră  a  obținut  la  Baku  calificarea  în  finala
Turneului  Preolimpic  European  și  implicit  biletele  pentru
Paris, după ce a învins-o pe Wendle Anika (Germania) printr-o
dăruire exemplară, scor 5-4.

Pentru  Andreea  Beatrice  Ana  va  fi  a  doua  participare  la
Jocurile Olimpice de la Paris 2024, după ediția Tokyo 2021.

“O  nouă  performanță  ce  îi  încununează  talentul,  munca  și
sacrificiile, iar nouă ne aduce o satisfacție deplină.

Felicitări,  Andreea  –  noul  membru  TeamRomania!  Felicitări
antrenorilor Andriy Stadnik, Marin Filip, Carp Fanel precum și
tuturor celor care au contribuit la pregătirea și parcursul
ei. Hai, România!“, i-au transmis reprezentanții Federației de
Lupte.

Andreea  Beatrice  Ana  are  23  de  ani  și  este  o  sportivă
excelentă legitimată la CSA Steaua. În cariera sa de până
acum, luptătoarea din Mangalia a obținut două bronzuri la
Campionatele Europene U23 din 2019 și 2021.

De când a trecut la senioare, Andreea Ana a mai câștigat două
medalii de aur. Ambele la Campionatele Europene din 2022 și
2023.  De  asemenea,  sportiva  a  reprezentat  România  și  la
Jocurile Olimpice din 2020. Toate performanțele au fost făcute
la categoria de 55 kg până la vârsta de 23 de ani.

https://editiadesud.ro/tag/federatia-romana-de-lupte/
https://editiadesud.ro/tag/ana-andreea-beatrice/
https://editiadesud.ro/tag/mangalia/
https://editiadesud.ro/tag/jocurile-olimpice-de-la-paris/
https://editiadesud.ro/tag/jocurile-olimpice-de-la-paris/
https://editiadesud.ro/tag/ana-andreea-beatrice/
https://editiadesud.ro/tag/jocurile-olimpice-de-la-paris/


Adrian  Zamosteanu  este
candidatul REPER la Primăria
Mangalia
6 iulie 2024 14:24

Partidul REPER și-a anunțat candidatul la
primăria  Mangalia.  Acesta  este  Adrian
Zamosteanu, care se descrie ca mangaliot
sadea și decis să schimbe „grupurile de
interse  care  seprefac  că  vor  binele
orașului”.
Iată  ce  a  transmis  Adrian  Zamosteanu,  pe  pagina  sa  de
socializare:

„Numele meu este Adrian Zamosteanu și Mangalia este orașul meu
de suflet.

M-am născut și am crescut aici și de aceea soarta orașului nu
îmi este indiferenta. De mulți ani văd cum anumite grupuri de
interese se prefac că vor binele orașului, când în realitate
le pasă numai de ei și de „ai lor”.

Cred că a venit timpul pentru o schimbare, de aceea am hotărât
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să candidez pentru postul de primar. Este nevoie de cineva
tânăr  și  motivat,  care  chiar  are  interesele  orașului  și
cetățenilor la suflet.

Îmi  aduc  aminte,  copil  fiind,  cum  bunicii  mei,  amândoi
profesori, erau foarte interesați de soarta orașului și în
același  timp  îmi  aduc  aminte  că  viață  era  mult  mai  buna
atunci.

Lucrând ca Program Director la liderul mondial în croaziere,
stiu  cum  se  poate  debloca  potențialul  turistic  uriaș  al
Mangaliei și cum orașul poate deveni ceea ce cu toții vrem.

De aceea, votați schimbarea, votați pentru Mangalia!”

Atenție!  Se  sistează
alimentarea  cu  apă  potabilă
la Mangalia
6 iulie 2024 14:24

RAJA  S.A.  Constanța  informează  că,  la
Mangalia,  urmează  să  se  sisteze
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furnizarea  apei  potabile,  miercuri,  10
aprilie,  a.c.,  timp  de  24  de  ore,  în
intervalul  orar  00:00  –  24:00  pentru
executarea  lucrărilor  de  conectare  a
noilor conducte de alimentare cu apă din
zona DN 39 (E87), la intersecția cu podul
Venus-Neptun, peste calea ferată.
Vor fi afectaţi de lipsa apei consumatorii din stațiunile
Venus, Cap – Aurora, Jupiter, Herghelia Mangalia, Asociația de
Proprietari  Fruviileg  Nr.59  (fostul  IAS  Mangalia),  Peco
Neptun.

În zonele înalte ale Mangaliei și stațiunea Saturn, furnizarea
apei potabile se va face cu presiune scăzută. Investiția face
parte  din  contractul  derulat  de  RAJA,  prin  Programul
Operațional Infrastructură Mare (POIM), CL16 – „Rețele apă și
canalizare Mangalia Nord și stațiuni”.

Pe această cale, operatorul de apă își cere scuze față de
consumatorii care vor fi afectați de lipsa apei potabile și îi
asigură  că  echipele  care  execută  lucrările  vor  face  tot
posibilul  pentru  finalizarea  intervenţiilor  şi  reluarea
furnizării apei potabile în cel mai scurt timp.

Totodată,  reprezentanții  RAJA  roagă  abonaţii  afectaţi  de
această intervenție să-şi asigure rezerva minimă de apă pentru
consum  şi  uz  casnic,  în  perioada  în  care  va  fi  sistată
alimentarea cu apă.
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